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سریال جابه جایی شبانه درختان پایتخت

برخی رســانه ها به نقل از اهالی این محل گفته اند این دومین بار 
در یک دهه اخیر اســت که مأموران شهردارى در پی از بین بردن این 
فضاى ســبز، با هدف ســاخت پارکینگ طبقاتی به جاى این بوستان 
هســتند. یک بار در دوره مدیریت محمدباقر قالیباف بر شــهرداری، 
مأموران شهردارى در حال تخریب این فضاى سبز بودند که با اجتماع 
اهالــی محل و اعتراض آنها و متعاقبا انتشــار اخبار این اعتراض در 
برنامه در شــهر شــبکه پنج، تخریب فضاى ســبز متوقف و مجددا 
درخت هاى جدیدى کاشته شد. اهالی محل می گویند این بار مأموران 
شهردارى با کسب تجربه از گذشته، در ساعت دو بامداد کار تخریب 
این فضاى سبز را آغاز کرده اند و پیش بینی می شود سایر درختان این 

فضاى سبز نیز در عملیات هاى شبانه دیگری از بین برده شود.
اما روابط عمومی شــهرداری منطقه یک که در روزهای نخست 
به بهانــه افتتاح پــروژه دوباره شــهید افتخاری (ارتــش به دلیل 
اختلاف مالی، این بزرگراه را پس از افتتاح با نخاله های ســاختمانی 
مســدود کرد و به تازگی این بزرگراه پاکسازی و بازگشایی شده است)
پاسخی به افکار عمومی نداد، روز دوشنبه در اطلاعیه ای اعلام کرد 
احداث پارکینگ عمومی در محله چیذر که یکی از درخواســت های 
چندین ســاله اهالی، هیئت امنا و شــورایاران محلی بود، با حفظ و 
جابه جایی چندین اصله نهال به بوســتان قیطریه، وارد فاز اجرائی 
شده است. در این توضیحات آمده است: محله چیذر به   عنوان  یکی 
از محلات شاخص مذهبی در منطقه یک، با توجه به حضور مستمر 
زائران و گردشگران مذهبی، مدت هاست با ترافیک سنگین در ساعات 
مختلف شــبانه روز مواجه بوده و به همین دلیل پس از بررسی های 
لازم و مطالعات صورت گرفته، قطعه زمینی به مســاحت هزار  و ۲۰۰ 
مترمربع در کوچه شهید عسگری واقع در ضلع شمال آستان مقدس 
امامزاده علی اکبر (ع) توســط شــهرداری تملــک و جهت احداث 
پارکینگ عمومی وارد فاز اجرائی شد. محمود کریمی در ایام مذهبی 

سال در امامزاده علی اکبر نوحه خوانی می کند.
در جلســه روز گذشته شورای شــهر تهران، باز هم ناصر امانی، 
عضو شــورای شــهر، به موضوع قطع درخت در این منطقه اشاره 

کــرد و در تذکری گفت: از صبح دوشــنبه در فضای مجازی فیلم ها 
و عکس های مختلفی پخش شد که شهرداری درختان یک بوستان 
و بــاغ را در منطقه چیذر قطع کرده اســت و مــن پیگیری کرده و با 

شهردار منطقه تماس گرفتم.
او ادامه داد: اول توضیحات ایشان را بیان می کنم و بعد هم یک 
پیشــنهاد دارم. آن طور که آقای حاجوی گفتند، قطعی در کار نبوده 
و جا به جایی درختــان بوده و فیلمی هم که تلویزیون نشــان داده، 
معلوم بود درختان با ریشــه در ماشین گذاشــته و حمل می شوند. 
ضمن اینکه درختان از آنجا رفته و در منطقه قیطریه غرس شــده ؛ 
یعنــی بلافاصله درختان در منطقه قیطریــه رفتند و در آنجا غرس 
شدند. ایشان مدعی بود جایی که درختان را جابه جا کردند، بوستان 
نیست و یک قطعه زمین است که متعلق به شهرداری است و برای 
جلوگیری از تصرف احتمالی آن در ســال های قبل در آنجا تعدادی 
نهال کوچک کاشــته شده و این درختانی که جا به جا شدند، حداکثر 
یک ســاله بوده اند؛ یعنی یک و نیم ســال پیش به خاطر اینکه زمین 
خالی بوده و نگران بودند کسی آن را تصرف کند، معمولا شهرداری 
چنین کاری می کند و در زمین های بی دفاعی که رها شــده اند، طرح 

اجرا می کند یا درخت کاری می کند تا کسی تصرف نکند.
وی اضافــه کرد: چون قرار اســت کاربری ایــن زمین تغییر کند، 
درختان را جابه جا کردند و قرار اســت با تجمیع زمین هم جوار آن، 
پارکینگ را برای مجموعه امامزاده چیذر اجرا کنند. شــورا در هفته 
پیش به دانشــگاه تهــران و مرکز زلزله نگاری اعتــراض کرد که اگر 
قرار بر جا به جایی هم باشــد، در حال حاضر فصل آن نیست. فصل 
جا به جایی درختان، فصلی مشــخص است و از بهار به بعد هر گونه 
جا به جایی طبق ضوابطی که ســازمان بوستان ها ابلاغ کرده، خلاف 
اســت؛ چون درختان، درختان قبلی نمی شــوند و معمولا خشــک 

می شوند و اگر در جای دیگری غرس شوند، نمی رویند.
این عضو شــورا اضافه کرد: کاری که در حال حاضر شــهرداری 
تهران کرده، یک کج سلیقگی است و باید این را بپذیریم که اگر مرکز 
زلزله نــگاری جا به جایــی درختان را در فصل مناســبی انجام نداده 

اســت، ما هم این جابه جایی را در فصل مناســبی انجام نداده ایم و 
این درختان قطعا بر اساس همان استدلال، خشک می شوند و دیگر 
قابل استفاده نخواهند بود. شــبکه خبر با مردم مصاحبه می کرد و 
آنها مدعی بودند اینجا بوســتان و پارکی است که استفاده می کنیم 
و نبایــد تغییــر کاربری پیدا کند و حرفشــان این بود کــه اگر این کار 
شهرداری درســت و قانونی است، چرا در ساعت دو بامداد باید این 
اتفاق رخ دهد؟! شــهرداری خودش هم متولی کاشت و نگهداری 
فضای سبز است و هم متولی برخورد با کسانی که به تخریب فضای 
سبز اقدام می کنند و می توانســتند در روز روشن با گرفتن مجوز این 
کار را انجام دهند. اینکه نیمه شــب این کار را انجام می دهند، حتما 
مسئله و اشــکالی دارد. او پیشــنهاد کرد: برای تنویر افکار عمومی 
دو اتفــاق انجام بگیرد؛ یک اینکه جا به جایی درختان در این ملک تا 
اطلاع ثانوی متوقف شــود و دوم اینکه کمیسیون سلامت و محیط 
زیســت با مشارکت کمیسیون حقوقی و نظارت، مسئول رسیدگی به 
این موضوع شــوند و چند چیز را مشخص کنند: ۱. این ملک بوستان 
بوده یا نه و کاربری آن در طرح تفضیلی چیســت؟ ۲. سابقه و تاریخ 
درختانی را که جا به جا شــده اند و درختانی که در حال حاضر در این 
ملک هستند، مشــخص کنند. ۳. نظر مردم محله و اولویت مدنظر 
آنــان برای حفظ فضای ســبز و درختان موجود یــا تغییر کاربری و 

ساخت پارکینگ در نظر گرفته شود.
مهدی عباســی، رئیس کمیســیون معماری و شهرسازی نیز در 
واکنش به جابه جایی درختان محله چیذر گفت: اگر این مســئله به 
یک سنت و رویه تبدیل شــود، دیگر چگونه می توانیم از شهروندان 
مطالبه کنیم از درختان نگهداری کنند یا به درختان آســیب نزنند؟ 
وی با بیان اینکه من نماینده شورا در کمیسیون ماده ۷ هستم و اعلام 
می کنم به هیچ وجه تقاضای جابه جایی مطرح نشــده است، ادامه 
داد: این در حالی است که کمیسیون ماده ۷ متولی ارائه جابه جایی 
درختان است و اگر هم این تقاضا در کمیسیون ماده ۷ مطرح می شد، 
رأی ما این بود که در فصل مناســب یعنی زمســتان که درختان در 
خواب هستند، جابه جایی صورت گیرد و شهردار منطقه یا شهرداری 
اجازه ندارد خودســرانه بــرای جابه جایی کاری انجــام دهد و ما از 

شهرداری می خواهیم به قانون احترام بگذارد.
اما این تنها تذکر در رابطه با آســیب به درختان شــهر نبود . روز 
گذشته به جابه جایی درختان در منطقه ۱۷ نیز تذکر داده شد . سوده 
نجفی، عضو شــورای شهر تهران، صبح روز گذشته در صحن علنی 
شورای شهر در خصوص ریشــه کن کردن درختان سبز منطقه ۱۷ به 

بهانه احداث زیرگذر خیابان متین به برادران مقدم تذکر داد.

او با بیان اینکه متأسفانه بر اساس شواهد میدانی از ۲۰ فروردین 
۱۴۰۱ درختان ســبز دو لاین شــمالی و جنوبی راه آهن تهران-اهواز 
در منطقه ۱۷ به بهانه احداث زیر گذر توســط شــهرداری منطقه به 
صورت کاملا غیر اصولی با بهره گیری از جرثقیل و به صورت شــبانه 
ریشــه کن شده اند، ادامه داد: همچنین در پاسخ به اعتراض مردم به 
این اقدام ضد محیط زیســتی، عنوان شده درختان این پروژه با هدف 
جابه جایی ریشه کن شده اند! عضو کمیسیون محیط زیست، سلامت 
و خدمات شهری شورای شهر گفت: اما بر اساس ویدئوهای دریافتی 
و مطالبه عمومی شــکل گرفته در رسانه های محلی، درختان دارای 
برگ ســبز بوده و شــبانه بدون در نظر گرفتن حداقل استاندارد برای 

برداشت، اقدام به ریشه کن کردن بیش از ۹۰ درخت شده است.
به گفته او، منطقه ۱۷ ســرانه پایینی در فضای سبز دارد و مردم 
منطقه از شورای شــهر انتظار دارند در صورت قصور  فرد یا افرادی 
در این اقدام ضد محیط زیســتی، با خاطیان برخورد شده و به اندازه 

آسیب رخ داده، درختان سبز جایگزین در همان منطقه غرس شود.
با وجود موج بی مهری با درختان، اما مدیران شــهری تازه تهران 
در حال تدارک برای کاهش جریمه تخریب درختان در شهر هستند . 
به تازگی شهردار تهران از تدوین لایحه ای خبر داده که بر اساس آن، 

جریمه قطع درختان کاهش پیدا می کند .
به گفته علیرضا زاکانی، شــورای شــهر تهران در دوره گذشــته 
جریمه قطع درختان را آن قدر بالا برده که دیگر کسی جرئت نمی کند 
درخــت بکارد. کســی که می خواهد کاشــت درخــت انجام دهد، 
احســاس می کند این درخت بلای جان خود او خواهد شد، بنابراین 

از دوستان شهرســازی می خواهیم لایحه ای به شورا بیاورند که این 
موضوع به صورت منطقی تعدیل شود. کاهش جریمه قطع درختان 
در حالی پیشــنهاد شــده که هیچ گاه قوانین برای آسیب زنندگان به 
درختان به طور کامل اجرائی نشــده اســت . بر اساس قانون حفظ و 
گسترش فضای سبز شــهرها، قطع کردن و آســیب زدن به درختان 
علاوه بر جریمه می تواند برای متخلف زندان هم به همراه داشــته 
باشد. بر اســاس این قانون، بریدن، ریشــه کن کردن، سوزاندن نهال، 
درخت، درختچه و بوته، کت زدن یا پی زدن، تیغ زدن و آتش افروختن 
در تنه درختان جنگلی و همچنین ســربرکردن (قطع تاج درخت)، 
پوست کندن، شــاخه زنی، سرشاخه زنی، شکستن، تهیه چوب، هیزم، 
زغــال و محصولات فرعی از درختان، بــدون دریافت مجوز ممنوع 
اســت و مرتکب علاوه بر جبران خســارت و پرداخت جزای نقدی، 
در صورت تکرار به سه تا ۹ ماه حبس تعزیری نیز محکوم می شود.

در این کاهش جریمه ها به نظر می آید شــورای شهر هم همراه 
است. مدتی پیش مهدی بابایی، رئیس کمیته محیط زیست شورای 
شهر تهران، اعلام کرده بود : شخصا با رشد جریمه با توجه به میزان 
تورم در ســال آینده مخالف هســتم. او به خبرگزاری ایلنا گفته بود 
جریمه قطع درخت نباید مشــابه دیه انســان باشد؛ این حد رویکرد 
بازدارنــده احتیاج نبوده و نباید دیه یک گیاه را مشــابه یک انســان 
بدانیــم. در هر صــورت بالا بودن این عــدد بازدارنده اســت، اما در 
مجموع با کاهش این عدد مخالف هستم و از طرفی هم با رشد این 
عدد بر اســاس تورم سالانه نیز مخالف هستم. به نظر می آید سریال 

جابه جایی شبانه درختان تهران همچنان ادامه داشته باشد .

نورا حسینی: این روزها حال درختان تهران خوب نیســت؛ از بعد از تعطیلات تا روزهای پایانی فروردین خبر 
قطع و جابه جایی گسترده درختان سه منطقه منتشــر شده است؛ درختانی که مجوز جابه جایی داشتند، اما به 
گفته مدیران شــهری در فصل مناسبی جابه جا نشــده اند و نتیجه از خاک خارج کردن ریشه های این درختان، 
خشــکی و مرگ است. مدتی پیش اعضای شــورای شــهر تهران به جابه جایی ۲۰۰ نهال و قطع ۵۰ درخت در 
مؤسسه ژئوفیزیک دانشــگاه تهران اعتراض کردند و حالا قلع و قمع درختان داخل بوستان و فضاى سبز چیذر 

(محله عسکرى) موضوع تذکر اعضای شورای شهر در جلسه روز گذشته بود.

چهارشنبه
۳۱ فروردین ۱۴۰۱

سال نوزدهم      شماره ۴۲۶۲

اخـبـار  بـرگـزیـده

حبیب احسنی پور: وزیر بهداشت گفته است برای افزایش جمعیت 
هیچ تبلیغی انجام نمی شود و باید از ظرفیت حوزویان و روحانیون 

برای آگاهی مردم استفاده شود.
بــه نظر می رســد وزیر بهداشــت برای توجیه مشــکل افزایش 
جمعیت، پیشــنهاد اشــتباه داده اســت؛ زیرا افزایش جمعیت به 
ابزارهای دیگری نیاز دارد کــه هیچ کدام از این ابزارها در حال حاضر 

در دسترس مردم نیست.
ابتدا یک سؤال از آقای وزیر!

مگر در ســال هایی که شاهد رشــد انفجاری جمعیت در کشور 
بودیم و هر خانواده ای حداقل چهار فرزند داشــت، تبلیغات صورت 

می گرفت.
آقای وزیر! مهم ترین ابزار و البته انگیزه برای زاد و ولد و افزایش 

جمعیت، آرامش و امنیت روانی جامعه است.
این روزها به کوچــه و بازار بروید تا علت عدم افزایش جمعیت 

را متوجه شوید.
بچه برای رشــد و نمو به تغذیه مناسب نیاز دارد. مادر بچه باید 

پروتئین و میوه و... بخورد که بتواند شیر مقوی به فرزندش بدهد.
آقای وزیر!

آیــا تا به حال ســراغی از قیمت گوشــت و مــرغ و ماهی، مواد 
غذایی و... در فروشــگاه ها گرفته اید؟ یا نکند مثل آقای احمدی نژاد 
که در پاسخ به گرانی ها گفته بود بیایید از محله ما خرید کنید، شما 
هم چنین طــرز فکری دارید. البته بماند که خریــد مایحتاج وزرا از 
ســوی افراد دیگری انجام می شود و کمتر وقت می کنند به کوچه و 

بازار بروند. افزایش جمعیت در گرو اقتصاد کشــور و خانواده است. 
وقتی مسئولان دولتی نمی توانند جلوی افزایش بی رویه قیمت ها را 

بگیرند، چگونه انتظار دارید که اقتصاد خانواده شکوفا شود.
قیمــت خرید مســکن که هیچ، آیــا از رهن و اجاره مســکن در 
محروم تریــن مناطق پایتخــت خبر دارید؟ یک زوج جــوان البته به 
شرطی که ازدواجی شکل بگیرد، برای تهیه مبلغ رهن و اجاره در این 

اوضاع نابسامان اقتصادی چه کار می توانند بکنند.
فرض بگیریم ازدواجی صورت بگیرد، بچه دارشدن را از فکرشان 
بیرون خواهند کرد؛ چون امنیت مالی ندارند؛ بنابراین وقتی زندگی ها 
همراه با استرس و مشــغله فکری باشد، جایی برای زاد و ولد باقی 

نمی ماند.
مشکل اصلی عدم افزایش جمعیت در کشور، موانع اقتصادی و 
مالی خانواده هاســت. اگر قرار باشد شب بخوابند و صبح با افزایش 
قیمت ها بیدار شــوند، قطعا انگیزه ای برای بچه دارشــدن نخواهند 
داشت. بهترین تبلیغات برای افزایش جمعیت، ایجاد زیرساخت های 
لازم است. این زیرساخت ها، فقط و فقط مسائل اقتصادی و مالی در 

وهله اول و بعد آرامش فکری و روحی است.
چهره مرد خانواده  را تصور کنید که تا نیمه شب برای یک لقمه 
نان بیشتر، دســت از کار نمی کشد و قرار است آفتاب نزده دوباره به 

محل کار برود. آیا او می تواند پدر خوبی برای فرزندش باشد.
تبلیغات زمانی جواب می دهد که همه این مشکلات مرتفع شده 
باشــد و حالا بیاییم به زوجین بگوییم که کاهش جمعیت می تواند 

چه خطراتی برای آینده جامعه داشته باشد.

راهکار کمبود پزشک مناطق محروم، افزایش ظرفیت پزشکی نیست
ایســنا: معاون فنی نظام پزشــکی تهران و عضو شورای عالی 
ســازمان نظام پزشکی کشور با اشاره به مشکلات و چالش های 
توزیع پزشــک در کشــور، گفت: اختلاف بین غیربرخوردارترین 
استان ما که استان سیستان و بلوچستان است، با برخوردارترین 
استان کشور یعنی اســتان تهران، از نظر میزان پزشک بالای ۱۰ 
برابر اســت؛ ایــن آمارها به معنای تبعیض مطلق در سیســتم 

ارجاع نظام سلامت کشور است.
دکتر علی دباغ درباره وضعیت توزیع پزشک در کشور جهت 
دسترسی عادلانه مردم به خدمات سلامت، گفت: طی ۱۰ سال 
اخیر نتوانســتیم طرح نظام ارجاع و پزشک خانواده را که یکی 
از شاه بیت های نظام ســلامت کارآمد است، پیاده کنیم. به نظر 
می رسد بیشــترین معضل این بود که در دولت قبل تأکیدی که 
باید بر روی حوزه بهداشــت می شــد، اتفاق نیفتــاد و عمدتا بر 
حوزه درمان تأکید شــد. او با بیان اینکه دسترســی به ســاختار 
مناســب نظام ســلامت و توزیع این نظام نیازمند برنامه ریزی، 
اقدامات مؤثر و پایش برنامه است، گفت: کشوری مانند آمریکا 
در ایالت هــای مختلف به طــور میانگین بــه ازای هر ۱۰ هزار 
نفر، بین ۳۲ تا ۳۳ پزشــک دارد و اختلاف میان ایالات مختلف 
این کشــور، از نظر تعداد پزشک بســیار کم است. زیرا امکانات 
رفاهی در اکثر ایالت ها مشــابه هم است و درآمدها هم در اکثر 
ایالات آمریکا یکســان هستند. در سایر کشورهایی هم که از نظر 
اقتصادی پیشــرفته هستند نیز وضعیت به همین صورت است. 
دباغ درباره وضعیت توزیع پزشــک در ایران نیز گفت: بر اساس 
آمار رسمی سازمان نظام پزشکی، در کشور ما در استان سیستان 
و بلوچستان که یکی از محروم ترین استان هاست، تعداد پزشک 
اعم از پزشــک عمومــی، متخصص و فوق  تخصــص به طور 

میانگین حدود شش به ازای هر ۱۰ هزار نفر است. این در حالی 
است که در استان تهران به طور میانگین حدود ۷۰ پزشک اعم 
از پزشــک عمومی، متخصص و فوق تخصــص به ازای هر ۱۰ 
هــزار نفر وجــود دارد؛ یعنی بیش از دو برابــر میانگین آمریکا 
در استان تهران پزشــک داریم و اختلاف بین غیربرخوردارترین 
استان ما که استان سیستان و بلوچستان است، با برخوردارترین 
استان ما یعنی استان تهران، از نظر میزان پزشک بالای ۱۰ برابر 
اســت. این آمارها به معنای تبعیض مطلق در سیســتم ارجاع 

ما است.
او با بیان اینکه دولت قبل طی ۱۰ سال اخیر وظیفه پیگیری 
و اجرای طرح های پزشــک خانواده و نظام ارجــاع را برعهده 
داشــت، گفت: برخــلاف برخی افــراد که تصــور می کنند که 
پرداختی به پزشــکان در مناطق محروم و کمتربرخوردار نباید 
افزایش یابد، اتفاقا میزان پرداختی پزشکان این مناطق باید بیشتر 
شود، وگرنه پزشکان به سمت شهرهای برخوردار مانند تهران، 
مشــهد، تبریز، اصفهان و... هجوم می آورند. معضل مســافران 
ســلامت هم که برای کوچک ترین مشکل ســلامت به تهران و 
شــهرهای بزرگ می روند، از همین جا نشــئت می گیرد. در عین 
حال این مسئله فقط مختص پزشک هم نیست و همان طور که 
گفتم هر پزشــکی حدود ۱۲ نفر تیم نیاز دارد و باید این امکانات 
هم به نسبت منطقه وجود داشــته باشد. اولین راهکار، تعیین 
اهداف کلان نظام سلامت است که خوشبختانه این اقدام تا حد 
زیادی انجام شده اســت؛ به طوری که سیاست های کلی نظام 
سلامت از سوی مقام معظم رهبری تعیین شده، استانداردهای 
جهانی و کشوری وجود دارد و باید بر اساس آنها حرکت شود.

او با بیان اینکه بیشترین مشکل ما در توزیع منابع مالی است،   

گفت: مهم تر از کســری منابــع، توزیع و برنامه ریــزی برای آن 
اســت. وقتی ۷۰ پزشک به ازای هر ۱۰ هزار نفر در تهران داریم 
و در سیستان و بلوچستان شش پزشک به ازای هر ۱۰ هزار نفر، 
این موضوع به چه معناســت؟ بی تردید به این معنی است که 
اور لود (بیش از حد نیاز) پزشک داریم. وقتی می گوییم پزشک 
زیاد داریــم، اما در مناطق محروم با کمبود پزشــک مواجهیم، 
افزایش ظرفیت دانشجویان پزشــکی مشکلی را حل نمی کند. 
هرچقدر هم پزشک اضافه داشته باشید، وقتی درست مدیریت 
نکنیــد، مجددا به مناطــق برخوردار می آیند یا اینکه از کشــور 
می روند. این موارد فقط هم مختص پزشــک نیست،  بلکه سایر 
نیروهای حوزه سلامت را هم شــامل می شود. به نظر می رسد 
کــه در مناطق برخــوردار تهران تراکم پزشــک بیش از مناطق 
غیربرخوردار اســت. در این زمینه هم به مدیریت و برنامه ریزی 
نیاز است که برای مناطق کم برخوردارتر اهرم های تشویقی در 

نظر بگیرند.

پیشنهاد اشتباه آقای وزیر!
افزایش جمعیت با تبلیغات روحانیون اتفاق نمی افتد

برگ سبز خودرو  پژو  ۲۰۷  رنگ سفید مدل ۱۴۰۰ به 
شماره پلاک ایران ۴۰  _ ۲۵۸ ص ۵۵ و شماره موتور 

 177B0048903 و شماره شاسی

 NAAR13FE1MJ510407 به نام 
مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

فرزند مجتبی  کارت دانشجویی 
با شماره دانشجویی ۹۹۲۳۱۱۵۹ از دانشگاه شهید بهشتی 

 رشته بیوتکنولوژی در مقطع کارشناسی مفقود گردیده 
و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

مدرک تحصیلی فرزند ابوالقاسم به شماره 
شناسنامه ۴۷۹۷ و کد ملی ۰۰۶۷۱۱۶۰۹۴ صادره از تهران در مقطع 

پیش دانشگاهی رشته علوم انسانی  صادره از مدرسه پیش دانشگاهی 
بزرگسالان امام خمینی با شماره ۱۴۹۷۰۲۰۱ مفقود گردیده و فاقد اعتبار 

قانونی است. از یابنده  تقاضا می شود اصل مدرک را به مدرسه پیش 
دانشگاهی بزرگسالان امام خمینی به نشانی ورامین. چوب بری . کوچه 

شهید ارسطویی. پیش دانشگاهی دخترانه امام خمینی  ارسال نماید.

 مدرک فارغ التحصیلی  فرزند ناصر
 به شماره شناسنامه ۳۴۹۰۱۰۶۱۴۸ صادره از بوشهر در مقطع کارشناسی 
رشته مهندسی نفت - مهندسی مخازن نفت صادره از واحد دانشگاهی 

مرودشت با شماره ۲۴۳۶۶۸۳ مفقود گردیده است و فاقد اعتبار 
می باشد . از یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد اسلامی 

واحد مرودشت به نشانی استان فارس شهرستان مرودشت کیلومتر ۳ 
جاده تخت جمشید دانشگاه آزاد اسلامی واحد مرودشت ارسال نماید .

برگ سبز و بنچاق  کامیون  کاویان  رنگ سفید روغنی مدل 
۱۳۸۸ به شماره پلاک ایران ۳۳ _ ۴۶۷ ع ۶۹ و شماره موتور 

 EQ4BTAA3969775420 و شماره شاسی

 NA5K1062C9G334046 به نام 
 جوق مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

سند کمپانی خودرو جیانگنان رنگ مشکی متالیک مدل 
۱۳۹۷ به شماره پلاک ایران ۱۰ - ۳۷۱ ط ۸۶ و شماره 
 موتور TNN4G15TJ6072299 و شماره شاسی
  M3A5882J0J1000634 به نام  

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

  405GLX-XU7  برگ سبز و سند کمپانی خودرو  پژو 
 رنگ خاکستری متالیک مدل ۱۳۹۷ به شماره پلاک ایران

 ۲۰ _ ۴۴۹ ق ۴۸ و شماره موتور 124K1185721 و شماره 
شاسی NAAM01CEXJK391297 به نام 

 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

سند کمپانی خودرو  رنو  لتیتود  رنگ خاکستری متالیک 
مدل ۲۰۱۱ به شماره موتور 5ZVA604N000382 و 

 VF1ABL1XAUC246329 شماره شاسی 
مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

سند کمپانی خودرو  موهاوی  رنگ مشکی روغنی 
 G8BAAU032462 مدل ۲۰۱۱ به  شماره موتور
  KNAKN812DB5066114 و شماره شاسی

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

سـازمـان آگهـی هـای روزنـامه شـرق
۸۶۰  ۳۶  ۱۱۹
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